

MINUTES OF PROCEEDINGS

WEDNESDAY, OCTOBER 28, 1987
(31)

[Text]

The Standing Committee on Human Rights met in Room 371 West Block at 3:37 o'clock p.m., this day, the Chairman, Reginald Stackhouse, presiding.

Members of the Committee present: Bill Attewell, Roland de Corneille, Reginald Stackhouse and Andrew Witer.

Acting Member present: Gordon Towers for Walter McLean.

Other Member present: Joe Reid.

In Attendance: From the Research Branch of the Library of Parliament: Philip Rosen, Research Officer.

Witnesses: Individuals: Josyp Terelya and Fr. Myroslaw Tataryn.

Pursuant to Standing Order 96(3), the Committee resumed consideration of its inquiry into Human Rights Behind the Iron Curtain.

Josyp Terelya, with Fr. Myroslaw Tataryn acting as his interpreter from Ukrainian, made a statement and answered questions.

At 4:37 o'clock p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

Donald G. Reid
Clerk of the Committee

PROCÈS-VERBAL

LE MERCREDI 28 OCTOBRE 1987
(31)

[Traduction]

Le Comité permanent des droits de la personne se réunit, aujourd'hui à 15 h 37, dans la pièce 371 de l'Édifice de l'Ouest, sous la présidence de Reginald Stackhouse, (*président*).

Membres du Comité présents: Bill Attewell, Roland de Corneille, Reginald Stackhouse et Andrew Witer.

Membre suppléant présent: Gordon Towers remplace Walter McLean.

Autre député présent: Joe Reid.

Aussi présent: Du Service de recherche de la Bibliothèque du Parlement: Philip Rosen, attaché de recherche.

Témoins: À titre individuel: Josyp Terelya et le Révérend Myroslaw Tataryn.

Conformément aux dispositions du paragraphe 96(3) du Règlement, le Comité examine de nouveau la question des droits de la personne derrière le rideau de fer.

Josyp Terelya, par le truchement du Révérend Tataryn qui l'interprète de l'ukrainien vers l'anglais, fait une déclaration et répond aux questions.

À 16 h 37, le Comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.

Le greffier du Comité
Donald G. Reid